
Idræt om dagen Skovlund Ansager 

Generalforsamling den 21. marts 2024 kl. 11:00 i Skovlund Ansager Hallen 

Dagsorden i henhold til vedtægterne 

• Valg af dirigent og stemmetællere

• Formandens beretning

• Kassererens beretning og godkendelse af regnskab

• Fastsættelse af kontingent.

• Indkomne forslag

• Valg af bestyrelsesmedlemmer, som vælges for 2 år ad gangen

• Valg af 2 suppleanter for 1 år ad gangen

• Valg af revisorer

• Eventuelt

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Referat fra generalforsamlingen 

Bent Haahr bød forsamlingen velkommen – der var fremmødt 64 af forårets medlemmer hvilket = 75% af 

medlemmerne, flot fremmøde. 

Punkt 1 – Valg af dirigent: 

Poul Erik Vedstesen blev uden modkandidat valgt. Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var 

lovlig indvarslet i henhold til foreningens vedtægter, og løb herefter dagsordenen igennem.  

Ingen bemærkninger hertil. 

Punkt 2 – Formandens beretning: 

”Idræt om dagen Skovlund Ansager” 

Ved udgangen af 2023 var vi 112 medlemmer fordelt med 66 damer og 41 mænd samt en bestyrelse på 5 

medlemmer 

Foreningen har deltaget i 4 Bowls-stævner og ved stævnet den 24. nov. i Vorbasse vandt Ole Petersen fra 

Ansager 

Idræt om dagen har modtaget en flot donation fra Velux fonden på kr. 16.000 som er brugt på terapimåtter 

og vogne dertil. 

Der har været afholdt 3 hjerte redder kurser med knap 50 deltager 

Gå-fællesskabet vokser stille og roligt og er nu på 36 betalende medlemmer, Idræt om dagen har været 

medarrangør ved Året gå-Marathon i Årre sidste år i aug. måned.

Formanden fortalte om div. møder bestyrelsen havde deltaget i både kommunalt og i DGI-regi – sluttede 

beretningen med tak for godt samarbejde til den øvrige bestyrelse, samt tak til hallen for en fin forplejning 

om torsdagen.   

Beretningen blev enstemmigt godkendt. 



Idræt om dagen Skovlund Ansager 
 
Punkt 3 – Regnskabets godkendelse: 

Årsregnskabet for 2023 blev gennemgået af kasserer Bent Haahr.  

Årets resultat gav et overskud på kr. – kr. 16.678 

Foreningens egenkapital 31.12.2023 lyder på kr. 67.278    

Regnskabet godkendtes uden bemærkninger. 

Punkt 4 – Fastsættelse af kontingent: 

Kontingent for medlemmer blev fastsat til kr. 275 for hver ½ sæson (14 gange før jul og 14 gange efter nytår 

frem til 14. april i 2025). 

Man fortsætter klippekortsordningen ved køb af kaffe á kr. 210 som gælder for 7 x kaffe m/brød  

Deltagerprisen for enkelgangs deltagelse blev fastsat til kr. 35 pr. gang, samt kr. 30 hvis man også ønsker 

kaffe. 

Forsamlingen godkendte kontingentsatserne.  

Punkt 5 - Indkomne forslag:    

 

Bestyrelsen havde forslag til vedtægtsændringer, som enstemmigt blev vedtaget af alle deltagere. 

• Nuværende formulering. Regnskabet følger kalenderåret. 

• Forslag til ændring: Regnskabsåret ændres til: 1. august til 31. juli 

• Nuværende formulering: Generalforsamlingen afholdes årligt inden udgangen af marts 

måned. 

• Forsalg til Ændring: Generalforsamlingen afholdes årligt inden den 15. oktober. 
 

 

Punkt 6 – Valg af bestyrelse som vælges for 2 år ad gangen:    

Der var genvalg til de 2siddende bestyrelsesmedlemmer som var på valg.  Grete Nielsen og Bent Haahr, 

fortsætter således som bestyrelsesmedlemmer i de næste 2 år indtil de igen er på valg i 2026. 

 

Punkt 7 – Valg af 2 suppleanter for 1 år ad gangen:    

De siddende suppleanter Inge Gylling og Grethe Hansen blev genvalgt uden modkandidater  

 

Punkt 8 – Valg af revisor: 

Der var genvalg til Tommy Pedersen som blev valg for de næste 2 år. 

Punkt 9 –Eventuelt: 

• Der var stor tilfredshed med torsdagsarrangementerne fra forsamlingen og stor ros til bestyrelsen. 

Som afslutning af generalforsamlingen fik dirigenten Poul Erik Vedstesen en stor tak for god ledelse af 

generalforsamlingen, og ønskede på gensyn til opstart af ny sæson d. 19. sept. 2024. 

Derefter var der en fantastisk frokostmenu fra hallens Cafeteria, krydret med sange 

 

Referent:  Anni Lauridsen 


